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Vragen van de leden Van Gerven en
Polderman (beiden SP) aan de
ministers van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport en van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over de
activiteiten rond de aanpak van de
Q-koorts. (Ingezonden 11 januari
2010)

1
Wat is de reden dat de brief van
6 januari 2010 over de aanpak van de
Q-koorts over de kleinschalige
houderijen met minder dan vijftig
kleine herkauwers alleen is uitgegaan
van de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit? Waarom
is de brief niet mede onderschreven
door de minister van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport?

2
Ligt het vanwege het
voorzorgsprincipe niet in de rede dat
ook bij bedrijven of kinderboerderijen
met minder dan vijftig geiten of
schapen als er sprake is van
besmetting drachtige besmette
dieren worden geruimd? Ligt dit niet
meer voor de hand aangezien
kinderboerderijen vaak in
dichtbevolkt gebied zijn gelegen?

3
Wat is de reden dat u het advies van
de deskundigen naast u hebt
neergelegd om kinderboerderijen te
controleren met behulp van vaginaal
swabs? Is het niet zo dat de
toepassing van hygiënische

maatregelen verbeteren wanneer
beheerders van kinderboerderijen
weten dat hun boerderij besmet is? Is
het alleen al om die reden niet
wenselijk tot systematische controle
over te gaan?

4
Is dit niet wenselijk ook om bezoekers
maximale zekerheid te bieden dat
kinderboerderijen niet besmet zijn?
Is het niet vreemd dat op besmette
geitenhouderijen het publiek wordt
geweerd terwijl op besmette
kinderboerderijen kinderen gewoon
mogen rondlopen?

5
Wat vindt u van het standpunt van de
GGD in Oldenzaal die uit voorzorg
adviseert een besmette
kinderboerderij gesloten te houden
om risico van besmetting bij de
bevolking met Q-koorts te
voorkomen?

6
Hoe zit het met de aansprakelijkheid
van de overheid als mensen of
kinderen ondanks de huidige
beperkte maatregelen een
Q-koortsbesmetting oplopen door het
bezoeken van een kinderboerderij?

7
Is het niet wenselijk om over de hele
linie eenzelfde beleid te hanteren
waarbij de volksgezondheid centraal
staat? Zo nee, waarom niet?

8
Begrijpt u het gevoel bij veel
geitenhouders dat er met twee maten

lijkt te worden gemeten nu bij de
kleine bedrijven en kinderboerderijen
een minder doortastend beleid wordt
gehanteerd?

9
Kunt u nog eens toelichten hoeveel
vaccins er ter beschikking staan om
alle geiten en schapen voor 2010 te
vaccineren? Is het waar dat het om
circa 1,2 miljoen schapen en circa
400.000 geiten gaat? Moeten deze
dieren niet dubbel worden
gevaccineerd uit voorzorg? Zijn
1,5 miljoen vaccins dan wel
voldoende om te voorkomen dat
zoals in 2009 is gebeurd er
onvoldoende vaccins waren voor
bedrijven in besmette gebieden? Kunt
u garanderen dat er voldoende
vaccins zijn om alle geiten en
schapen te vaccineren?

10
Wilt u deze vragen binnen één week
beantwoorden?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid
Thieme (PvdD), ingezonden 8 januari
2010 (vraagnummer 2010Z00237).
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